



TAIPINGSHAN NATIONAL FOREST

Lush mountains, valleys, waterfalls, nature trails

JIUZHIZE GEOTHERMAL EXPERIENCE

DIY boiling corn in a natural volcanic hot spring

8D Let's Go Taiwan Wonderful



EXCLUSIVE

- Hualien Sky Mirror ATV Adventure
- Brown Boulevard Cycling Experience
- Farmers Market DIY Experience - Make handmade grapefruit jam with local farmers



HIGHLIGHTS

- **Hualien:** Hualien Sky Mirror, Qi Xing Lake, Dongdamen Night Market, Starbucks Promiseland, Yunshanshui Dream Lake, Aboriginal Local Product Centre
- **Taitung:** Brown Boulevard, Farmers Market, Manor House Park
- **Yilan:** Luodong Forestry Culture Park, Leisure Farm Experience, Tiansongpi Railway Station, Taipingshan National Forest, Jianqing Nostalgic Trail, Jiuzhize Geothermal, Dongmen Night Market
- **Taipei:** Tian Lu Art Centre, Dadaocheng Wharf, Rongjin Gorgeous Time, Ximending



MEALS

- 7 Breakfast | 6 Lunch | 3 Dinner



ACCOMMODATIONS

- 4-stars Hotels





Hualien Sky Mirror | 花莲天空之镜



Brown Boulevard | 伯朗大道



Tiansongpi Railway Station | 天送埤火车站

DAY 01

SINGAPORE > TAOYUAN – TAIPEI

Meals on board

- Assemble at Singapore Changi Airport and begin your holiday with a pleasant flight to Taiwan.

DAY 02

TAIPEI – YILAN = HUALIEN (BY TRAIN)

Breakfast | Aboriginal Local Cuisine Lunch

- **Hualien Sky Mirror** – the most popular experience in Hualien ~ driving an ATV through the jungle, the Taiwan version of Sky Mirror's private attractions, running on the beach, going up streams and flushing water, let you who love outdoor activities enjoy it! Arriving at the filming secret place of the Taiwanese version of "Mirror of the Sky", the reflection of the sky reflected on the water surface creates an upside-down world like a mirror.
- **Qi Xing Lake** – Is famous for its star-shaped lake topography, where you can feel the water and the clearly visible sound of waves.
- **Dongdamen Night Market** – This market is huge and well-organized night market with mostly for food and the rest for games.

DAY 03

HUALIEN – TAITUNG

Breakfast | Taiwanese Cuisine Lunch | Taiwanese Cuisine Dinner

- **Starbucks Promiseland** – Enjoy a fantastic coffee (own expenses) experience in a beautiful location with stunning lake and mountain views.
- **Yunshanshui Dream Lake** – It's a place with stunning views, where you can see cloud, mountain and lake. It creates an atmosphere reminiscent of a fairy tale.
- **Brown Boulevard (Two people on a bicycle)** – Cycling and walking through this endless rice field allows you to escape the hustle and bustle of the city, relax and soak up the scenery.
- **Note: Electric bicycles is also available.*

DAY 04

TAITUNG – HUALIEN

Breakfast | Taiwanese Cuisine Lunch | Wengzi Chicken Dinner

- **Farmers Market (DIY)** – Ecological guided tours, and enjoy handmade grapefruit jam experiences.
- **Manor House Park** – Commonly known as the "General's Mansion", the Japanese-style dormitory on the bank of Meilun River was built in the 11th year of Showa (1936) during the Japanese occupation. After World War II, it was used as a residence for the military dependents.

DAY 05

HUALIEN = YILAN (BY TRAIN)

Breakfast | Huaijiu Cuisine Lunch | Purple Forest Set Dinner

- **Aboriginal Local Product Centre** – Learn about the local Aboriginal specialties' product at the shop.
- **Luodong Forestry Culture Park** – A literary and youthful Yilan family attraction with good scenery, Japanese-style buildings, a wooden plank road around the lake, and a train carriage to take pictures.
- **Leisure Farm Experience** – Enjoy afternoon tea and rainbow star sand bottle DIY experience and night ecological exploration.

DAY 06

YILAN

Breakfast | Mountain Cuisine Lunch

- **Tiansongpi Railway Station** – Quaint wooden train station built by the Japanese in 1921 for the region's forest railway.
- **Taipingshan National Forest** – Picturesque forest featuring mountains & valleys plus lakes, waterfalls & nature trails.
- **Jianqing Nostalgic Trail** – One of the 28 most beautiful trails in the world.
- **Jiuzhize Geothermal** – Has a volcanic fountain-like boiling trough, allowing you to DIY boiling corn in hot spring.
- **Dongmen Night Market** – Various local foods & drinks are offered at this bustling night market with indoor & outdoor shops.
- **Note: In the event Tiansongpi Railway Station is closed, it will be replaced by Taiwan Forest Recreation.*



Jiuzhize Geothermal | 鸕之澤溫泉

DAY 07

YILAN – TAIPEI

Breakfast | Bibi Gourmet Taiwanese Cuisine Lunch

- **Tian Lu Art Centre** – Pixiu is an auspicious treasure of Chinese folk tradition to attract wealth and remove evil. Understand feng shui and create an extraordinary life.
- **Dadaocheng Wharf** – There are several food hawker stalls housed in shipping containers along the Tamsui River. Enjoy delicious food at the Container Market while admiring the river.
- **Rongjin Gorgeous Time** – It was the Taipei prison during the Japanese Occupation and is now the largest Japanese-style dormitory in Taiwan. It gathers 14 brands, including Xingbo Coffee and Muffins etc.
- **Ximending** – Tonight, immerse yourself in the vibrant ambience. Taipei's famed shopping area and epicenter of the city's youth culture to shop.



Dadaocheng Wharf | 大稻埕碼頭

DAY 08

TAIPEI – TAOYUAN > SINGAPORE

Breakfast

- Bid farewell to this beautiful country before transferring to the airport for the flight home.

SERVICE FEES AND OTHER EXCURSIONS

- Service Fees | TOTAL TWD 2,000

REMARKS

1. A minimum group size of 10 passengers is required for a confirmed departure. Group size of 09 and below will solely be at the discretion of LGE Travel and passengers need to accept the arrangement.
2. In the event of local religious festivals, unforeseen circumstances and/or bad weather conditions, the sequence of the itinerary, flight schedules, meals and hotels are subject to change without prior notice. Alternative attractions will be substituted without prior notice in order to ensure a smoother journey.
3. All hotel ratings are based on local standard. During major events, accommodation may be re-located to another city without prior notice.
4. In the event that a place of visit is fully booked or closed due to public engagement or bad weather conditions, it will be replaced with an alternative.
5. All guides are Chinese speaking, if a English guide is required, additional charges may applies.
6. Should there be any discrepancies over the English and Chinese Version of the Itinerary, we shall follow accordingly to the English Version.
7. We, as a Travel Agent shall not be held responsible in the event of a flight delay which can lead to disruptions in the itinerary.
8. Tour Fare does not Include All Airport Taxes, Fuel Surcharges, Visa Application Fees, Tipping, Porterage and all expenses of a Personal Nature.
9. For groups of 20 passengers and above, we will have a tour manager to accompany the tour throughout.



Taipingshan National Forest |
太平山国家森林公园游乐区

8天 台湾精彩之旅



Yunshanshui Dream Lake | 云山水梦幻湖

第一天

新加坡 > 桃园 - 台北

机上用餐

- 在新加坡樟宜机场集合，乘搭客机飞往美丽宝岛台湾。

第二天

台北 - 宜兰 = 花莲（乘搭火车）

早餐 | 原民料理风味午餐

- **花莲天空之镜** - 花莲最夯体验活动~驾驶沙滩车穿越丛林、台版天空之镜私房景点，海滩上奔驰，溯溪冲水，让热爱户外活动的大呼过瘾！抵达台版「天空之镜」的拍摄秘境，藉由水面反射天际的倒影，拍摄出如同镜子一般的颠倒世界。
- **七星潭** - 以星星状的湖泊地形而闻名的七星潭，感受这里蔚蓝洁净的海水和清晰可见的海浪声。
- **东大门夜市** - 这个市场是巨大且组织良好的夜市，主要出售食物，其余的用于游戏。

第三天

花莲 - 台东

早餐 | 台式料理午餐 | 台式料理晚餐

- **星巴克理想** - 在美丽的景区享受美味的咖啡（自费）体验，欣赏迷人的湖景和山景。
- **云山水梦幻湖** - 这是一个风景优美的地方，在这里你可以看到云、山、湖。它营造出一种让人想起童话故事的氛围。
- **伯朗大道（两人骑一台脚踏车）** - 在这片无边无际的稻田中骑单车、散步，让人远离城市的喧嚣，放松身心，沉浸在这番美景中。注：不会骑可用电动脚踏车。

第四天

台东 - 花莲

早餐 | 台式料理午餐 | 甕仔鸡晚餐

- **木日光文旦駅** - 生态导览，享受手工制作柚子酱体验。
- **将军府公园** - 俗称「将军府」的美崙溪畔日式宿舍，建于日治时期昭和11年（1936年），二战后作为国军眷舍。

第五天

花莲 = 宜兰（乘搭火车）

早餐 | 怀旧料理午餐 | 紫森林晚餐

- **原住民山产中心** - 在商店了解当地原住民特产的产品。
- **罗东林业文化园区** - 文青风的宜兰亲子景点，风景好，又有日式建筑、环湖木栈道以及火车车厢可以取景。
- **休闲农场体验** - 享受下午茶和彩虹星沙瓶DIY体验和夜间生态探索。

第六天

宜兰

早餐 | 山地料理午餐

- **天送埤火车站** - 古色古香的木制火车站，由日本人于1921年为该地区的森林铁路建造。
- **太平山国家森林公园** - 风景如画的森林，拥有山脉和山谷、湖泊、瀑布和自然小径。
- **见晴怀古步道** - 世界上28条最美丽的步道之一。
- **鸠之泽温泉** - 拥有火山喷泉般的沸腾槽，让您可以DIY煮玉米。
- **东门夜市** - 这个热闹的夜市设有室内和室外商店，供应各种当地食品和饮料。
- ***注意：如果天送埤火车站没开放的情况下，行程将由桧木原始林步道取代。**

第七天

宜兰 - 台北

早餐 | 必比登台式午餐

- **天禄艺术中心** - 貔貅是中国民间传统招财除煞的吉祥宝物。了解风水，开创不一样的人生。
- **大稻埕码头** - 淡水河边的集装箱内设有多个食品小贩摊位。货柜市集一边享受美食一边欣赏河景。
- **榕锦时光生活园区** - 这里是日据时期的台北监狱，现在是台湾最大的日式宿舍。聚集了14个品牌包括兴波咖啡和松饼等。
- **西门町** - 今晚，让自己沉浸在充满活力的氛围中。台北著名的购物区和城市青年文化的购物中心。

第八天

台北 - 桃园 > 新加坡

早餐

- 前往机场搭乘航班回家。

备注

1. 确认出发的最少团体人数为10人。如团体少于09成员，全球之星将保留决定权来操作或取消此行程，成员必须接受该安排。
2. 行程次序或因宗教活动，未曾预见的气候状况而有所更动。如有任何更动，行程顺序、航班时刻表、酒店和膳食等，恕不另行通知。
3. 所有的酒店评级均以当地为标准。重大活动期间，住宿可能会搬迁至其他城市，恕不另行通知。
4. 如因公众参与或恶劣天气情况导致参观地点已满或关闭，将由其他地点替代。
5. 所有导游均为中文导游，如需英文导游，可能会收取额外费用。
6. 中英文版行程如有歧异，以英文版为准。
7. 作为旅行社，我们对可能导致行程中断的航班延误不承担任何责任。
8. 旅游票价不包括所有机场税、燃油附加费、签证申请费、小费、搬运费和所有个人费用。
9. 如果团体超过20名乘客以上，将有1名新加坡领队随同团队出发。